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ZAPISN IK

(skradeni zapisnik)

Sa sastanka sjednice Skolskog odbora kojije od rian 07 .02.2023. godine u prostorijama Osnovne ikole
Antun Gustav Mato5, s podetkom u 14 sati. Na sastanku su prisutni dlanovi Skolskog odbora: Nevenka

Kovaaevii, Svjetlana Ba5iC, Luka Jurii,RuZa DrmanoviC, Mario Adamovi6, Melita Mijii, Zdenko Serafini, te
ravnateljica Ljiljana Bandii. Sjednicu je sazvala predsjednica 50.

DNEVNIRED

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice,

2. Usvajanje Financijskog lzvjeida za 05 A.G.Mato5 Tovarnik,

3. Usvajanje Pravilnika o radu ikolske knjiinice,

4. Razno.

Sjednicu je otvorila ravnateljica Bandi6, te predala rijei predsjednicl 50 Nevenki Kovaievii. Pod prvom

todkom usvojen je zapisnik sa prethodne sjednice.Pod drugom toakom predloieno je usvajanje je

Financijskog lzvjesia za OS A.G. Matoi Tov a"nik za 2022. godin u. Predsjed nica je da la Financijsko izvjelie
na usvajanje te je on usvojen sa 7 glasova za i niti jednim protiv. Pod todkom tri, predloieno je usvajanje

novog Pravilnika o radu ikolske knjiinice, te je isti dan na usvajanje. Sa 7 glasova za i nitijednim protiv,

usvojen je Pravilnik o radu ikolske knjiznice. Pod toikom razno dlanovi su informirani o tekuiim
dogadanjima u Skoli te o problemu i potrebi za sanacijom krova 5kole. Kako nije bilo vise pitanja niti
prijedloga, sjednica je zavrSena u 15 sati.
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